
Beste Marjolein, 

  

Bij deze onze reactie op de vraag: ´Gaat u, na afronding van de bezwaarschrift 
procedure, steun verlenen aan de aangehouden motie van HvO en BVNL over het 
herstel van de bestemming Sport in het bestemmingsplan Poelgeest?´ 

  

Ja, zoals ook aangegeven bij de bespreking in de commissievergadering op 15 
februari zijn wij als fractie overtuigd dat het, bij het aanpassen van het 
bestemmingplan, nooit de intentie is geweest van de gemeenteraad om het gebruik 
voor een fitnesfaciliteit onmogelijk te maken. Niet op de locatie waar Jenergy op dat 
moment zat, maar ook niet op de locaties waar nu over gesproken wordt. 

  

Sport is voor D66 een belangrijk punt. Sport moet voor iedereen, jong en oud 
toegankelijk zijn. Samen moeten we ervoor zorgen dat er voldoende faciliteiten 
aanwezig zijn om iedereen die wil sporten te laten sporten. D66 is het met het 
College eens dat een verscheidenheid van functies (zoals vroeger de supermarkt) 
voor Poelgeest het mooist zou zijn. Helaas zijn hier voor zover bekend echter geen 
belangstellenden voor. Dit is dus voor ons geen reden om sport in de leegstaande 
ruimten niet toe te staan. 

  

Daarnaast is een beoordeling van het te verwachten verkeer, de parkeerdruk en de 
andere effecten op de directe omgeving voor een toekomstig bestemmingsplan ook 
relevant om de belangen van de omwonenden te borgen. 

  

We wachten graag de lopende bezwaarprocedure af. Een bestemmingsplan wijzigen 
heeft altijd een lange doorlooptijd, als het advies van de bezwarencommissie tot 
gevolg heeft dat het College het besluit over de vergunning aanpast heeft dat 
mogelijk een sneller resultaat. 

  

Met vriendelijke groet, 

Elfred Bus 

Fractievoorzitter D66 Oegstgeest 

  

 


